
Beste collegeleden 

 

1) Is het mogelijk om mij zoals in 20222 het aantal snelheidscontroles door te sturen die er 

geweest zijn in 2023 op de Galgstraat . 

2) Blijkbaar wordt in het Negenmanneke geen controle meer gedaan in de blauwe zone, door 

wie moeten die gebeuren en worden die gedaan ? 

 

 

 

 

Bedankt op voorhand 

 

 

Met vriendelijke groeten  

 

Guy Jonville 

Fractieleider Vooruit 




